

Roskilde Bridgeklub

Referat af bestyrelsesmøde i

Roskilde Bridgeklub

(roskildebridgeklub.dk)

Mandag den 13. november 2025

Sankt Hansgade 32, Roskilde

Mødedeltagere: Ib, Nikolaj, Mogens, Erik, Anette, Mary-Ann, Kathe, Christa og Benny

Fraværende: Ingen

Der er følgende dagsorden:

- 1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde
- 2) Regnskab for klubben – Benny
- 3) Status og ansvarsfordeling "Tirsdag eftermiddag"
- 4) Status og ansvarsfordeling "Tirsdag aften"
- 5) Status og ansvarsfordeling "Torsdag eftermiddag"
- 6) Nyt fra RBU – Benny
- 7) Afregning af "Sommerbridge" - Mogens
- 8) Hjemmeside – Nikolaj
- 9) Arrangementer – Mary-Ann
- 10) Undervisning – Ib
- 11) Roskilde Festival - Benny
- 12) Eventuelt
- 13) Næste bestyrelsesmøde

1) Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde:

Som opfølgning på sidste bestyrelsesmøde blev det aftalt, at Nikolaj kontakter Thomas Binder og får aftalt en back-up via fjernsupport, så han er back-up torsdag eftermiddag.

Desuden blev det oplyst at Hans Jørgen Vasting er under oplæring af Kaj Thinggaard som IT-ansvarlig, så vi bliver mindre sårbare.

Desuden er Flemming Øster under oplæring af Kaj Thinggaard som kortblander, så han kan afløse.

Der var ikke flere tilføjelser eller ændringer til referatet fra sidste bestyrelsesmøde, hvorfor dette blev godkendt af bestyrelsen.

Det blev aftalt, at den fremtidige procedure for indkaldelse til bestyrelsesmøde er, at alle i bestyrelsen kommer med input til sekretæren i god tid inden mødet, så sekretæren kan udsende indkaldelse nogle dage inden mødet.

2) Regnskab for klubben - Benny:

Benny udleverede regnskab for perioden 1/5 – 31/10, og gennemgik dette. Således blev oplyst, at budgettet var lavet af den gamle bestyrelse og derfor ikke kunne bruges. Det blev besluttet, at der ikke laves nyt budget. Regnskabet viste et overskud på 76 t.kr., hvoraf de 62 t.kr. stammer fra festival. Alle har betalt kontingent for 2025/2026. Det blev aftalt, at der betales 500 kr. tilbage til Jytte Schmidt pga. sygdom. Anette skaffer hendes bankkonto til kassereren.

Regnskabet blev godkendt af bestyrelsen.

3) Status og ansvarsfordeling "Tirsdag eftermiddag":

Erik og Mary-Ann havde som aftalt på sidste bestyrelsesmøde udarbejdet forslag til "Instruks for holdleder, IT-ansvarlig og turneringsleder", som blev gennemgået. Der vil blive foretaget mindre rettelser og tilføjelser, hvorefter disse udsendes til bestyrelsen og lægges på hjemmesiden, så alle medlemmer kender disse og kan rette forespørgsel til de rette personer.

Desuden er det vigtigt, at der skabes struktur og klare ansvarsområder for bestyrelse og hjælpere.

Der skal også arbejdes på at skabe en bedre kommunikation til medlemmerne i fremtiden. Dette kan bl.a. foregå via "Nyhedsbrev"

Der mangler at blive lavet en "Instruks for kortblandere", og det blev aftalt, at Kaj snarest laver en sådan.

Der er et oversidderbord i denne spillerafdeling og det blev aftalt, at de ansvarlige skal arbejde på at få et par mere.

Ellers har der ikke været de store problemer i denne spillerafdeling.

De ansvarlige for tirsdag eftermiddag er:

Holdleder: Anette

IT-ansvarlig: Kaj

Turneringsleder: Mogens

Kortblander: Kaj

4) Status og ansvarsfordeling "Tirsdag aften:

Turneringerne har forløbet fint uden de store problemer i denne spillerafdeling, bortset fra lidt omkring opsætning af hold, og der er også en rigtig god stemning blandt spillerne.

De ansvarlige for tirsdag aften er:

Holdleder: Kathe

IT-ansvarlig: Nikolaj

Turneringsleder: Nikolaj

Kortblander: Kaj

5) Status og ansvarsfordeling "Torsdag eftermiddag":

Denne spillerafdeling har haft de største problemer, hvorfor det blev aftalt, at Nikolaj snarest skal få etableret en "Back-up" funktion via noget fjernsupport med Thomas Binder.

Mogens meddelte, at han ikke kunne påtage sig rollen som holdleder. Derfor blev det aftalt, at Anette spørger Ingelise om hun kan påtage sig denne rolle. Ellers må vi spørge spillerne næste torsdag.

De ansvarlige torsdag eftermiddag er:

Holdleder: Der skal findes en

IT-ansvarlig: Ib

Turneringsleder: Mogens

Kortblander: Kaj

Desuden blev aftalt følgende omkring de 3 spillerafdelinger:

Holdlederen er ansvarlig for opsætning af borde, men kan have hjælper. Nikolaj viste et forslag til bordopstilling, og det blev foreslået at bruge denne bordopstilling hele tiden.

Desuden blev aftalt, at der skal arbejdes på at finde en fordeling på hold- og parturnering, som passer bedst til de enkelte spillerafdelinger. Derfor skal der i næste uge laves en forespørgsel af holdlederen i de enkelte spillerafdelinger om dette.

Endelig blev aftalt, at Nikolaj laver en "Instruks for tilmeldinger", som Benny udsender snarest sammen med et "Nyhedsbrev" til medlemmerne.

6) Nyt fra RBU – Benny

Benny orienterede om forløbet af den ordinære generalforsamling i RBU den 25/10 2025.

Da der ikke var enighed i bestyrelsen, havde Benny fremlagt sin egen "Bestyrelsens beretning". Regnskabet blev ikke godkendt, selv om foreningens revisor havde påtegnet dette.

I det hele taget var der en meget negativ stemning overfor Benny, og hans forslag om nedsættelse af udvalg til vurdering af en bedre struktur i RBU blev heller ikke vedtaget.

Derfor valgte Benny ikke at blive genvalgt, og Jette Laursen fra Roskilde Bridge 1945 overtog kassererjob og bestyrelsespost.

Bestyrelsen drøftede medlemskabet af RBU, og det blev besluttet, at klubben forbliver medlem indtil videre, da det ikke koster noget og vi har mulighed for at

bruge lokalerne til vores arrangementer. Medlemskabet opsiges derfor ikke den 31/12 2025, som er den første mulighed.

7) Afregning af "Sommerbridge" - Mogens:

Mogens orienterede om dialogen med Tom omkring afregning af sommerbridge. Vi har modtaget de 3.098 kr., som var kravet.

Derimod er der foretaget indkøb af flaskevin efter at bestyrelsen på et bestyrelsesmøde havde vedtaget at overgå til papvin. Således er der 2 gange efter denne beslutning købt vin hos Vinotto, nemlig $60 + 72 = 132$ flasker. Mogens mente, at der vare tale om underslæb, og bad derfor bestyrelsen om bemyndigelse til at gå videre med sagen evt. via advokat. Denne bemyndigelse fik Mogens af bestyrelsen.

8) Hjemmeside - Nikolaj:

Benny roste Nikolaj for forbedring af hjemmesiden, men han savnede afklaring af bronzestilling, som også blev drøftet på sidste bestyrelsesmøde. Desuden gjorde han opmærksom på, at det er vigtigt, at hjemmesiden til stadighed bliver ajourført, så afviklede arrangementer fjernes.

9) Arrangementer – Mary-Ann:

Mary-Ann informerede om "Tapas og Bridge" den 26. oktober 2026 var gået over al forventning og med stor tilfredshed hos deltagerne.

Juleafslutningen bliver afholdt på Kildegården, men der er ikke nok plads til at vi både kan spille bridge og spise. Derfor undersøges det, om vi kan leje håndboldklubbens lokaler til spisningen. Det er samme lokaler, som vi havde til Bridgelogens 20-års jubilæum.

Hvis dette ikke kan lade sig gøre kan en nødløsning være at sidde ved 4-personers borde og spise.

Det blev aftalt, at Nikolaj opsætter turneringen og er holdleder og IT-ansvarlig under turneringen, som er uden handicapregulering.

Der blev aftalt 6 sprutpræmier.

10) Undervisning – Ib:

Ib er ansvarlig for "Undervisning" den 16/11 2025, hvor Lars Blakset kommer og underviser. Der indkøbes et whiteboard på stativ, som han skal bruge.

Der blev aftalt, at gebyret for frokost på 125 kr. opkræves ved at kassereren udsende en opkrævning, som kan betales via MobilePay eller bankoverførsel. Det blev aftalt, at evt. kommende medlemmer kan deltage.

Meny i Himmelev levere frokost, hvilket Kathe har tilbudt at sørge for. Ib tager sig af resten.

Der var enighed i bestyrelsen om, at det er vigtigt, at der er en klar struktur omkring planlægning og afvikling af arrangementer, og der i forvejen udpeges en eller flere ansvarlige.

11) Roskilde Festival - Benny:

Benny oplyste, at vi nu var tilmeldt RF 26 med samme betingelser som i år, hvilket betyder, at vi kan forvente en indtjening til klubber på ca. 60 t. kr. Der er også arbejdet på at finde noget afløsning til Benny.

12) Eventuelt:

Det blev oplyst at klubbens mailadresse virker som den skal.

Det blev aftalt, at Nikolaj laver forslag til "Præmieregulativ", så der kommer mere struktur på præmieuddelingen og alle kender disse.

Selv om der kommer emballageafgift og moms blev det besluttet foreløbig ikke at ændre priserne i baren.

Det blev aftalt, at Nikolaj kontakter DBF angående forsendelser til klubben, så vi sikrer os, at registreringen er korrekt.

Nikolaj viste, hvordan vi selv kan rette i "Tilmeldingsportal".

Pr. 1. januar 2026 skal alle klubber med omsætning over 50.000 kr. momsregistreres. Dette gælder også Roskilde Bridgeklub. Dette sørger klubbens kasserer for.

Det blev aftalt, at Benny snarest laver udkast til "Nyhedsbrev" og sender det til hele bestyrelsen, så de kan komme med input.

Der har været problemer med at regulere temperaturen i lokalet, hvorfor det blev aftalt, at Ib kontakter Dansk Broder Orden, så vi i fremtiden selv kan regulere temperaturen.

Holdlederne skal i næste uge informere spillerne om, at gangbesværede kan bruge stumtjeneren i entré og ikke behøver gå i kælderens.

Vi drøftede affaldsbøtter og sprit, og det blev aftalt, at der foreløbig ikke gøres yderligere omkring dette.

13) Næste bestyrelsesmøde:

Næste bestyrelsesmøde blev aftalt til:

Torsdag den 15. januar 2026 kl. 17:00 i Sankt Hans Gade 32

Desuden blev aftalt, at bestyrelsen med ledsager som "honorar" får en middag på Cafè Korn fredag den 6. februar 2025 kl. 18:30.

Mary-Ann og Erik arrangerer.

Referent: Benny Pilgaard